
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2023ko martxoaren 21ean, goizeko 

11:00etan, egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen Batzordeak: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Mertxe Garate 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

 
1.- Eduardo Egia jaunak arukeztutako 

mozioa bide publikoan footinga egitea 

debekatzeko.  

Plenora ez eramatea erabaki da, baina udal 
alderdi guztiek erabaki dute mozioa 
proposatu duenari erantzungo zaiola. 
 
 
 
 
2.- Eibarko Udaleko Enpresa Batzordeak 
aurkeztutako mozioa lanpostuen 
balorazioaren inguruan. 
 
 
Plenora eramatea erabaki da. 
 
 
 
Gai-zerrendan jasotako puntuez gain, 
alkateak Perura larrialdiko laguntza 
humanitarioa bidaltzeko eskaeraren berri 
eman du, Egoaizia elkarteak bidalia, Yaku 
zikloiak eragindako kalte pertsonal eta 
materialen ondorioz. 
 
 
 
 

La Junta de Portavoces, en sesión celebrada 

el  21 de marzo de 2023 a las 11:00 horas y 

con la presencia de: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Mertxe Garate 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

 

1.- Moción presentada por el Sr. Eduardo 

Egia para que se prohíba hacer footing en 

la vía pública. 

Decide no elevarse al Pleno, si bien todos los 

grupos municipales acuerdan que se le 

remitirá una respuesta a la parte proponente. 

 

2.- Moción presentada por el Comité de 

Empresa del Ayuntamiento de Eibar, 

relativa a la Valoración de puestos de 

trabajo. 

Decide elevarse al Pleno. 

 

Fuera de los puntos del orden del día, el 

alcalde ha dado cuenta de la solicitud de 

envío de ayuda humanitaria de emergencia a 

Perú, remitida por la asociación Egoaizia, 

como consecuencia de los daños personales 

y materiales ocasionados por el ciclón Yaku. 

 



 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

Azalpenaren ondoren, Bozeramaileen 
Batzordeak eskaera horren berri Gizarte 
Zerbitzuen batzorde batean ematea eta 
aztertzea erabaki du. 
 

Eta goizeko 11:30ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, alkateak bilerari amaiera 

eman dio. 

Tras la exposición, la Junta de Portavoces ha 

decidido que se dé cuenta de esta petición y 

sea analizada en una comisión de Servicios 

Sociales. 

Y siendo las 11:30 horas, y no habiendo más 

asuntos que tratar, el alcalde levanta la 

sesión. 

 

 

 

 

 

  

 


